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دیدگــــــاه
صعود به جام جهانی دیگر رویا نیست

هر چند فوتبال ایران و عراق شباهت هایی به هم دارد 
اما دو برد متوالی تیم ملی فوتبال ایران مقابل عراق نشان 
داد که سطح فوتبال ایران بالاتر از فوتبال عراق است. اگر 
بازیکنان ما در این بازی خانگی تمرکز داشته باشند، برد 
مقابل تیم ملی عراق شدنی است و ما می توانیم بعد از این 
بازی شاهد سریع ترین صعود به جام جهانی باشیم. باید 
تکلیف مان را با خودمان روشن کنیم و بگوییم از یک مربی 
چه چیزی می خواهیم؟ موفقیت و جام آوردن مهم است یا 
اسم و رسم داشتن؟ وقتی مربی مطرح و نامدار بیاید اما نتواند 
نتیجه بگیرد به درد فوتبال ایران نمی خورد. فوتبال به نتیجه 
است و تا به امروز اسکووچیچ نتایج خوبی گرفته و با شناختی 
که از فوتبال ایران و پتانسیل هایش دارد می تواند موفق تر از 
این هم باشد. باید از او حمایت کرد تا بتواند نتیجه بگیرد. 
جام جهانی جای بهترین های فوتبال جهان است و اگر تدارک 
خوبی برای این رقابت ها داشته باشیم و با برنامه پیش برویم 
صعود از مرحله گروهی در قطر چندان دور از انتظار نیست و 
می توانیم برای اولین بار در تاریخ به این مرحله از جام جهانی 
برسیم. اما نکته مهم این است که ما تفکر صعود را باید پیدا 
کنیم و برای پیداکردن این تفکر در درجه اول باید بدانیم 
دیگر صعود به جام جهانی برای ما رویا نیست و بعد از آن به 
فکر حضور در مرحله حذفی جام جهانی باشیم. ما لژیونرهای 
خوبی در فوتبال اروپا و آسیا داریم که عملکرد خوبی در 
تیم های باشگاهی شان داشته اند اما این نکته را هم نباید دور 
از نظر داشت که کیفیت لیگ برتر ایران هر دوره در مقایسه با 
دوره قبل پایین تر می آید. کم گل شدن دلیل خوبی برای این 
است که ما متوجه شویم سطح مسابقات لیگ برترمان چقدر 
پایین آمده است. اینکه گادوین منشا که الان صدرنشین 
جدول گلزنان است برای آقای گلی نیم فصل فقط 01 گل زده 
که نیمی از این گل ها هم پنالتی بوده زنگ خطر است. از طرف 
دیگر ما شاهد حضور برخی بازیکن های بی کیفیت و سفارشی 
در لیگ برتر هستیم. نتیجه حضور بازیکن سفارشی در لیگ 
برتر هم این می شود که بازیکن مستعد دیده نخواهد شد و 
وقتی استعداد دیده نمی شود به صورت طبیعی چند سال بعد 
تیم ملی ما هم به مشکل برخورد خواهد کرد. ما باید بیشتر از 
این به فکر تیم های رده پایه باشیم تا جریان  بازیکن سازی و 

استعدادیابی متوقف نشود.

ایسنا: به گزارش سایت 
رسمی فدراسیون فوتبال، 
باشگاه  شکایت  به  باتوجه 
باشگاه  از  مس رفسنجان 
استقلال درباره استفاده از 
بازیکنان غیرمجاز به نام های 
»سیـــــــاوش یزدانی« و 
»محمدحسین مرادمند« در 
مسابقه هجدهم دیماه، نظر 
به اینکه شاکی با وجود ابلاغ 
اخطار رفع نقص نسبت به 
پرداخت هزینه دادرسی در مهلت قانونی اقدام نکرده است، 
صرفنظر از صحت و سقم موضوع قرار رد دعوی صادر شد. در 
دیدار دو تیم نساجی مازندران و نفت مسجدسلیمان که در 
تاریخ ۸ دی برگزار شد، باشگاه نفت مسجدسلیمان به دلیل 
سوءرفتار تیمی به پرداخت دویست میلیون ریال جریمه نقدی 
محکوم شد. همچنین حمزه حدادی بابادی بازیکن این تیم 
به دلیل بدرفتاری مقابل مقام رسمی مسابقه که منجر به اخراج 
شد به یک جلسه محرومیت از مسابقه رسمی در لیگ برتر و 
پرداخت دویست میلیون ریال محکوم شد. در دیدار دو تیم 
پیکان تهران و پدیده مشهد که در تاریخ ۸ دی برگزار شد، 
مجید محافظت کار مربی تیم پیکان به دلیل بدرفتاری در قبال 
مقام رسمی مسابقه که منجر به اخراج شد به پرداخت یکصد 

میلیون ریال محکوم شد. 
تسنیم: مهلت اعلام نتیجه بررسی شکایت النصر در دادگاه 
عالی ورزش تا اوایل اسفند تمدید شد. دادگاه عالی ورزش که 
باشگاه النصر عربستان، شکایت خود را به آن ارجاع داده است، 
تاکنون در چند مرحله موعد اعلام نظر و رأی خود را درباره این 
موضوع به تعویق انداخته است. دادگاه CAS که پیش از این 
روز هشتم بهمن را برای اعلام رأی مقرر کرده بود، در آخرین 
اقدام خود طی نامه ای به طرفین دعوی اعلام کرد با استفاده 
از ماده 59 قوانین ورزشی و اختیارات خود، مهلت برای صدور 
رأی را تا 25 فوریه 2022 مطابق با جمعه 6 اسفند 1400 
تمدید کرده است. النصر پس از شکست در مرحله نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا 2020 مقابل پرسپولیس، از سرخپوشان 

به اتهام استفاده از بازیکنان غیرمجاز شکایت کرد.

فوتبــالداخلــی

به  پاری سن ژرمن  جوان  ستاره   
ستایش از هم تیمی خود پرداخت 
و او را بهترین مدافع راست فوتبال 
جهان دانست. اشرف حکیمی در دو 
سه سال اخیر پیشرفت چشمگیری 
داشته است. این بازیکن مراکشی 
بعداز درخشش در دورتموند 
بود که راهی اینتر شد و بعداز 
آن هم با 60 میلیون یورو به 

پاری سن ژرمن پیوست. حکیمی 
در پاری سن ژرمن هم خوش درخشیده 

است و رابطه بسیار نزدیکی با  امپاپه 
دارد. او در دیدار برابر گابون یک گل 
بسیار زیبا به ثمر رساند که ستایش 
امباپه را به دنبال داشت.  امباپه بلافاصله 
بعداز این گلی که حکیمی به ثمر رساند، 
نوشت: »حکیمی بهترین بال راست 
فوتبال جهان است.  ای مرد شب خوبی 

را تجربه کردی.« 

بیــنالمــلل

محسنبیاتینیا
ملی پوش اسبق فوتبال ایران 

آرمان ملی: تیم پرسپولیس که در این فصل مشکلات 
مالی زیادی دارد با عدم تمرین بازیکنان و سپس استعفای 

یحیی گل محمدی با شوک مواجه شد! 
 عدم تمرین 

بازیکنان تیم پرسپولیس طبق برنامه در محل تمرین 
حاضر شدند اما آنها همان طور که پیش بینی شده بود حاضر به 
برگزاری تمرین نشدند. در حالی که اعضای کادرفنی همگی 
در ورزشگاه حاضر شده و حتی بازیکنان هم برای تمرین 
آماده بودند و حتی برخی از آنها تنیس فوتبال هم انجام دادند 
اما به یکباره نظرشان عوض شد و به یحیی گل محمدی اعلام 
کردند به دلیل اینکه باشگاه زیر قولش زده و پولی به آنها نداده 
حاضر نیستند تمرین کنند. نکته قابل تامل اینجاست که از 
بین بازیکنان تنها سیدجلال حسینی کاپیتان سرخپوشان 
در تمرین حاضر نشد و گفته می شود حتی تماس او با برخی 
بازیکنان باعث شد تا بقیه هم تصمیم بگیرند تمرین نکنند. 
حسینی پیش از این هم نسبت به شرایط باشگاه گلایه کرده 
بود. باشگاه پرسپولیس از ابتدای فصل جاری فقط 20 درصد 
قرارداد بازیکنان را پرداخت کرده و در این مدت هیچ پاداشی 
هم به تیم تعلق نگرفته است. با توجه به بدقولی های جعفر 
سمیعی و مجید صدری 2 مدیرعامل و سرپرست پیشین 
باشگاه بازیکنان دیگر نسبت به وعده های رضا درویش 
مدیرعامل فعلی اعتمادی ندارند. مدیرعامل پرسپولیس به 
اعضای تیم اعلام کرده پیگیر پرداخت شدن مطالبات است 
اما اینکه این پول چه زمانی مهیا شود هنوز مشخص نبوده و 
در باشگاه پرسپولیس هم کسی پاسخگوی شرح این شرایط 

نیست. 
 استعفا 

یحیی گل محمدی که از مدت ها پیش زمزمه هایی مبنی 
بر استعفایش از سرمربیگری تیم پرسپولیس مطرح شده بود، 
پس از عدم تحقق وعده های مدیران باشگاه پرسپولیس، دیروز 
)چهارشنبه( از سمت خود استعفا کرد. براساس این گزارش، 

گل محمدی در نامه ای رسمی این موضوع را به اطلاع رضا 
درویش مدیرعامل باشگاه پرسپولیس و افشین پیروانی مدیر 

این تیم رسانده است.
 صحبت ذوالفقارنسب 

بیژن ذوالفقارنسب درباره استعفای یحیی گل محمدی از 
سرمربیگری تیم پرسپولیس اظهارداشت: به هرحال باشگاه 
یکسری مشکلات انباشته شده دارد. هیچکس هم پیگیر رفع 
این مشکلات نیست. ان شاءا... که همه اینها ختم به خیر شود. 
وی در پاسخ به این پرسش که چه کسی باید مشکلات را حل 
کند، گفت: اعضای هیات مدیره سابقه کار در باشگاه را دارند و 
آنها باید مشاوران خوبی را دعوت به کار کنند، چون آن طور که 

من اطلاع دارم بخش عمده بدهی ها مربوط به خارج 
از کشور است و در مراجع بین المللی تشکیل پرونده 
شده است. به نظرم آنها باید خیلی بیشتر از اینها 
فعال باشند. رئیس مستعفی هیات مدیره باشگاه 

پرسپولیس در مورد اینکه دلیل گل محمدی 
برای استعفا مشکلات مالی بوده است، 

تصریح کرد: من الان خیلی در جریان 
امور باشگاه نیستم و جزئیات قرارداد 
گل محمدی را نمی دانم، ولی چنانچه 
او برای حمایت از بازیکنان تیمش 
استعفا کرده باشد، منطقی است. 
به نظرم گل محمدی یک حمایت 
کاری و منطقی از بازیکنانش کرده 
است. این نشان می دهد او فقط در 
زمین مسابقه و تمرین مربی نیست 
و مربی زمان نیازهای بازیکنان هم 

است. حالا اگر پشت سرمان حرف 
در نیاورند به لحاظ حرفه ای کار منطقی 
انجام داده و از بازیکنان مثل فرزندانش 
حمایت کرده است. ذوالفقارنسب در 

واکنش به طرح این موضوع که رضا درویش نیز در این شرایط 
کار سختی برای ادامه کار در باشگاه دارد، یادآور شد: واقعا 
نمی دانم. او باید درصدد رفع مشکلات و برقراری ارتباطات 
اقتصادی باشد تا باشگاه بتواند به تعهداتش عمل کند. وظیفه 
مدیرعامل همین است تا از راه های مختلف منابع مالی 
گوناگون را پیدا کند. باشگاهی که دو سه حامی مالی قدرتمند 
داشته باشد قطعا پول خواهد داشت و این مشکلات به سراغش 
نخواهد آمد. »آیا وزیرورزش با استعفای شما از هیات مدیره 
باشگاه پرسپولیس موافقت کرده است؟«، وی در واکنش به 
طرح این سوال بیان داشت: واقعا اطلاع ندارم. یعنی نه از 

مثبت و نه از منفی آن، اطلاع ندارم.
 نظر پیشکسوت 

بهروز سلطانی درباره اعتصاب بازیکنان پرسپولیس و 
تمرین نکردن آنها در اعتراض به مشکلات مالی این تیم 
اظهارداشت: رضا درویش را نمی شناسم و خوب یا بدبودن 
عملکردش به خودش مربوط است. برای وی به عنوان 
مدیرعامل پرسپولیس آرزوی موفقیت دارم اما بحث این 
است که نه تنها درویش بلکه هر مدیری به پرسپولیس 
می آید، باید کاسه ای دست شان بگیرند و مقابل وزارت 
ورزش بایستند تا مسئولان وزارت خانه در این کاسه 
پول بریزند تا نصفی از این پول را به 
بازیکنان بدهند. به این دلیل می گویم 
نصف پول که متاسفانه شاهد بودیم 
بخش زیادی از پول هایی که در سال های 
اخیر به این باشگاه واریز شده خرج بدهی 
و ولخرجی مدیران شده است. وی ادامه 
داد: در این قضیه هم باید به درویش حق داد و هم 
بازیکنان. وضعیت در فوتبال ایران مثل این شده 
است که مسئول شاسی سازی یا سپرسازی 
کارخانه بنز را به عنوان مدیرعامل بایرن مونیخ 
یا بایرلورکوزن انتخاب کنند. با این کار تمام 
دنیا می خندند. وقتی فردی غیرمسلط به 
مدیریت در ورزش را برای مدیرعاملی پرسپولیس 
انتخاب می کنید مشخص است چنین فردی بالای 100 

میلیارد بدهی می آورد. 

بازیکنان تمرین نکردند 

شوک به پرسپولیس با استعفای »گل محمدی«! 

آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان امروز 
در هفتمین دیدار خود در مرحله مقدماتی 
جام جهانی در تهران میزبان تیم ملی عراق است. 
دیداری که با حضور تماشاگران همراه خواهد 
بود و البته می تواند جشن صعود را به دنبال 

داشته باشد.
 نظر اسکوچیچ 

دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی ایران در 
نشست خبری پیش از بازی با عراق اظهارداشت: 
این بازی برای ما ارزش بالایی دارد چون صعود ما 
به جام جهانی را قطعی می کند. مشکل زیادی 
داریم. برای عراق هم احترام زیادی قائل هستم 
و بازیکنان باید صددرصد توان شان را بگذارند تا 
این بازی را بتوانیم با موفقیت پشت سر بگذاریم. 
وی افزود: همان طور که می دانید بازی پنجشنبه 
اهمیت زیادی دارد چون صعود ما را مسجل 
می کند. بازی عراق را در عرب کاپ دیدم و تیم 
جوان و پرانرژی هستند. شرایط ایده آل نیست. 
4 بازیکن را به دلیل کرونا در اختیار نداریم و 
»طارمی« هم به تیم ملحق نشده است. اطمینان 
دارم اگر با تمام وجود در زمین حاضر شویم 
می توانیم برنده باشیم. وی در مورد اینکه 
چرا »کنعانی زادگان« به خاطر بی انضباطی با 
برخوردی مشابه با »طارمی« نداشت، گفت: 
اول باید بگویم که اصول اخلاقی برای تیم و من 
اهمیت زیادی دارد. اگر یک چیزی باشد که در 
زندگی اولویت باشد برای من مسائل اخلاقی 
است ما باید خیلی مراقب باشیم، چون نماینده 
یک کشور هستیم. این رفتار کنعانی زادگان دور 

از  شأن بوده اما مدرک موثقی به دست ما نرسیده 
و کمیته اخلاق در این مورد تصمیم گیری خواهد 
کرد. نمی خواهم به دلیل فضای مجازی کسی را 
قضاوت کنم و قصاص پیش از گناه داشته باشم؛ 
اما این موضوع نشان داد که باید مسئولیت پذیر 
باشیم و بقیه باید مراقب باشند که چنین اتقاقاتی 

برای آنها نیفتد.
 صحبت کاپیتان

علیرضا جهانبخش در نشست خبری پیش از 
بازی با عراق اظهارداشت: شرایط ما مثبت است 
و می دانیم پنجشنبه بازی فوق العاده سختی 
داریم. چند بازیکن مان را به خاطر کرونا در اختیار 
نداریم اما نفرات حاضر در اردو، به دنبال موفقیت 
تیم ملی هستند. هرچند صعود ما تا حد زیادی 
قطعی شده اما دیدار با عراق برای ما خیلی مهم 
است. وی افزود: عراق تغییراتی داشته و با تمام قوا 
در بازی پنجشنبه حاضر می شود. اما متاسفانه 
برخی بازیکنان مان را به دلیل کرونا در اختیار 
نداریم. برخی نفرات دیر به جمع ما اضافه شدند 
و مهدی طارمی هم هنوز به اردو اضافه نشده 
است. اما بازیکنانی که اکنون در اردو هستند 
از کیفیت و پتانسیل لازم برخوردار هستند تا 
با تمام قوا به مصاف عراق بروند. جهانبخش 
اضافه کرد: می خواهیم با قدرت مسیر خود را 
به جلو ببریم. خیلی ها در مورد صعود زودهنگام 
صحبت می کنند اما بازی پنجشنبه در این مسیر 
فوق العاده اهمیت دارد و دیدار خیلی سختی 
خواهد شد. هافبک تیم ملی فوتبال کشورمان 
اضافه کرد: امیدوارم بتوانیم در دیدار پنجشنبه 

با قدرت به زمین برویم شرایط مناسبی داشته 
باشیم تا راه صعودمان همواره تر شود و این مسیر 
سخت به شکل خوبی به اتمام برسد. دنبال این 

هستیم دل مردم ایران را شاد کنیم. 
 صحبت سرمربی عراق

ژلیکو پتروویچ در نشست خبری پیش از دیدار 
با تیم ملی ایران اظهارداشت: بابت اقامت خوبی 
که در تهران داشتم تشکر می کنم. یک بازی مهم 
در آسیا برگزار می شود. احساس خوبی داریم از 
اینکه مقابل یک تیم قدرتمند بازی داریم. ایران 
بازیکنان خوبی در زنیت، پورتو و... دارد. وی افزود: 
باید خودمان را آماده این بازی کنیم. وضعیت 
چمن و... خوب است. اطلاعات بیشتر را »رسن« 
می تواند بدهد که سال ها در ایران بازی کرده و 
مردم ایران او را می شناسند. پتروویچ در خصوص 
اینکه سال 199۸ بازیکن تیم ملی یوگسلاوی 
بود و مقابل ایران بازی کرد، ادامه داد: خیلی 
خوشحالم که این بازی در خاطر شما بود. خاطرات 
خوبی از آن بازی دارم. گروه سختی همراه آلمان 
و آمریکا داشتیم. ایران تیم قدرتمندی در آن 
زمان بود. درست است که یک بر صفر بردیم ولی 
خاطرم هست که ایران آن موقع تیم خیلی خوبی 
بود و من روبه روی مهدی مهدوی کیا بازی کردیم. 

 نظر رسن 
بشار رسن در نشست خبری پیش از دیدار 
تیم ملی فوتبال عراق مقابل ایران در بازی های 
انتخابی جام جهانی 2022 قطر، اظهارداشت: 
خیلی خوشحالم که دوباره به ایران آمدم و اینجا با 
هواداران ایرانی روبه رو می شوم. از اینکه دوباره در 

استادیوم آزادی پا به توپ می شوم، خوشحالم. ما 
باید تلاش کنیم تا بتوانیم در جایگاه سوم جدول 
گروه مان قرار بگیریم و این هدفی است که برای 
آن تلاش می کنیم. هافبک تیم ملی فوتبال عراق 
در واکنش به این سوال که بازی با ایران به نوعی 
آخرین فرصت عراق برای صعود خواهد بود و 
چگونه در این بازی حاضر خواهند شد، افزود: 
باید مسئولیت پذیری را در بازی داشته باشیم. 
همچنین کار خودمان را انجام بدهیم، صبور 
باشیم و تمرکزمان را از دست ندهیم. اگر گل اول 
را بزنیم یا گلی دریافت کنیم، نباید تمرکزمان را از 
دست داده و به کارمان ادامه بدهیم. ما بازیکنان 
عراق مثل برادر هستیم و این رمز موفقیت ما 

خواهد بود. 
 تیم داوری

قضاوت این دیدار بر عهده داوران استرالیایی 
خواهد بود. »کریستوفر.جیمز.بیث«، داوراول 
به همراه »آنتون .شتینین« و »اشلی .وارویک .
بیکام« کمک داوران اول و دوم و »شاون .رابرت .

ایوانس« کمک چهارم قضاوت این بازی را برعهده 
خواهند داشت. همچنین ناظر داوری این بازی 

»عبدالکریم.حسون« از اردن است. 
 تماشاگران و جشن صعود 

حسین شریفی سخنگوی فدراسیون فوتبال 
درباره قطعی شدن حضور تماشاگران در ورزشگاه 
آزادی برای دیدار با عراق و نحوه بلیت فروشی 
اظهارداشت: حضور تماشاگران قطعی و نهایی 
است که در این خصوص از رئیس جمهوری 
بسیار سپاسگزاریم. مجموعه دولت و شخص 
رئیس جمهور در این مورد برای فوتبال ملی 
ایستادند و حمایت کردند. وی ادامه داد: هم 
در بحث پاداش ملی پوشان که معوق شده بود 
رئیس جمهور دستور ویژه داد و معاون اول 
نیز دستور پرداخت را صادر کرد و هم درباره 
تیم ملی بانوان، حمایت خوبی را از سمت شخص 
رئیس جمهور داشتیم. در مورد فوتبال بانوان 
فدراسیون فوتبال از ابتدا گفته بود که نگاهش 
نتیجه گرا نیست و صحبت های رئیس جمهور هم 
تاکیدی به همین ماجرا بود، از نگاه ویژه ایشان به 
فوتبال بانوان سپاسگزاریم. سخنگوی فدراسیون 
فوتبال با اشاره به حضور تماشاگران در دیدار با 
عراق و نهایی شدن آن، گفت: با مساعدت های 
صورت گرفته از سمت دولت، به سمتی حرکتی 
می کنیم که جشن صعود به جام جهانی را به شکل 
ملی با حضور تماشاگران و همه علاقه مندان انجام 
دهیم. برنامه ریزی هایی در ساختار وزارتخانه 
صورت گرفته است و با پیگیری شخص وزیر 
ورزش وجوانان که خود از بدنه ورزش هستند، 
درباره نحوه حضور تماشاگران اطلاع رسانی 
خواهیم کرد، نگاه شخص وزیرورزش هم در این 

زمینه بسیار اثرگذار بود. 

      آخرین تمرین
آخرین تمرین تیم ملی فوتبال پیش از دیدار با 
عراق در زمین شماره یک کمپ تیم های ملی برگزار 
شد.کریم باقری با منفی شدن تستش در تمرین 

تیم ملی حضور داشت.

      تشویق
از هواداران عراقی مقابل  روزگذشته تعدادی 
ورزشگاه آزادی حضور یافتند. هواداران عراقی قبل 
از ورود اتوبوس تیم ملی عراق به ورزشگاه آزادی برای 

برگزاری تمرین، بازیکنان این تیم را تشویق کردند.

            بازگشت
شجاع خلیل زاده بعداز پشت سرگذاشتن دوران 
نقاهت جراحی اش و بازگشت به تیم باشگاهی، اکنون 
در آستانه دیدار با عراق در تهران مهیای یکی از 

حساس ترین دیدارهای تیم ملی شده است.
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تیم ملی فوتبال کشورمان امروز در مرحله 
نهایی انتخابی جام جهانی به مصاف تیم ملی 
عراق می رود. بهتاش فریبا در این خصوص 

صحبت کرد. 
 تیم ملی باید به مصاف عراق برود. 
دیدار  این  پیروز  می توانیم  به نظرتان 

شویم؟
شرایط عادی نیست و غیبت چند بازیکن 
که در ترکیب اصلی حاضر بودند کار را دشوار 
می کند. نباید از این واقعیت بگذریم تیم ملی 
بازیکنان بزرگی در اختیار دارد. عراق همواره 
حریفی جدی برای ایران بوده و تلاش می کند 
تا با انجام بازی فیزیکی کار را برای ملی پوشان 
دشوار کند. با توجه به اینکه خلاقیت و مهارت 
فردی بازیکنان ما بهتر از عراق است، انتظار 
می رود که بتوانیم در این مسابقه پیروز شویم. 
اگرچه بیشتر بازیکنان کرونایی عراق نفرات 
اصلی این تیم نیستند ولی در تیم ملی فاصله 
چندانی بین بازیکن نیست. بازگشت تماشاگران 
به ورزشگاه باعث خوشحالی است چرا که حضور 
آنها باعث می شود از لحاظ انگیزشی بازیکنان 
کشورمان با جدیت بیشتری به میدان بروند. 
جشن ملی در انتظار هواداران و بینندگان است 
و می توانیم با ثبت سومین شکست متوالی عراق 

این جشن را برگزار کنیم. 
 عراق چیزی برای ازدست دادن ندارد، 
آیا تیم ملی می تواند موفق به شکست این 

تیم عربی شود؟
هر بازی شرایط خاص خود را دارد. ما 
نمی توانیم با توجه به برتری در دو مصاف قبلی 
پیش از شروع مسابقه خود را برنده بدانیم. 
پیروزی مقابل عراق غرورملی به همراه دارد 
ولی نباید اجازه دهیم این غرور کاذب شود. 
آنها در مرحله برگشت دور مقدماتی گزینشی 
جام جهانی در بحرین کری خوانی شدیدی 
کردند. در شرایط کنونی بخت کمی برای 
حضور در جام جهانی دارند و اگر به عنوان تیم 
سوم گروه A بتوانند صعود کنند باید در مرحله 

پلی آف با تیم قدرتمند گروه B بازی کنند.
 در این شرایط کرونایی نفرات ذخیره  

می توانند، نمایشی درخشان ارائه کنند؟
بدون شک سردار آزمون و مهدی طارمی 
ستون های خط حمله تیم ملی بودند و احمد 
نوراللهی نیز در میانه زمین بازیکن بسیار خوبی 
بوده است. احسان حاج صفی هم هرگاه به 
او فرصت دادند بازی های خوبی انجام داده 
للهیارصیادمنش هم ذخیره طلایی بوده  و ا
است. دیدیم در 2 بازی قبلی در غیاب طارمی 
توانستیم لبنان و سوریه را شکست دادیم.  من 
اختلافی بین بازیکنان ذخیره و اصلی تیم ملی 

نمی بینم.

گفـــتوگـــو

اولین شکست تیم ملی هندبال 
در »آسیا«

ایران  هندبال  تیم ملی  سایت  ایسنا: 
در آخرین مسابقه خود از مرحله اصلی 
مسابقات قهرمانی مردان آسیا شکست خورد. 
شاگردان مانوئل مونتایافرناندز در آخرین 
بازی خود از مرحله اصلی مسابقات هندبال 
قهرمانی مردان آسیا در عربستان مقابل تیم 
بحرین به میدان رفتند که در پایان تیم ملی 
بحرین با نتیجه ۳6 بر 26 به برتری رسید تا 
به عنوان سرگروه به مرحله نیمه نهایی این 
مسابقات راه یابد. این اولین شکست ایران 
در این مسابقات بود. ملی پوشان پیش از این 
با قرارگیری در میان 4 تیم برتر جواز حضور 
در مسابقات قهرمانی جهان را به دست آورده 
بودند احتمالا باید در نیمه دوم مقابل قطر که 
در رده اول گروه مقابل قرار خواهد گرفت بازی 
کنند. عربستان نیز احتمالا مقابل بحرین به 

میدان خواهد رفت. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

بهتاش فریبا: 
 شرایط دیدار 
 ایران و عراق 
عادی نیست! 

واکنش »اتوئو« به تبانی 
»کامرون«

به گزارش اسپورت، تیم ملی فوتبال کامرون 
با پیروزی ای که برابر کومور به دست آورد راهی 
مرحله حذفی جام ملت های آفریقا شد. کامرون 
میزبان این رقابت هاست. 11 بازیکن کومور 
به خاطر ابتلای به کرونا دیدار برابر کامرون 
را از دست دادند. بعضی از رسانه ها، کامرون را 
به دستکاری کردن در نتیجه تست های کرونا 
متهم کردند که این با واکنش اتوئو همراه 
شد. اتوئو که اخیرا به عنوان رئیس فدراسیون 
فوتبال کامرون انتخاب شد، گفت: کامرون 
تاریخ و آوازه بزرگی دارد و به هیچ وجه برای 
پیروزی دست به چنین کارهایی نخواهد زد. 
ما 5 بار قهرمان جام ملت های آفریقا شده ایم و 
۷ بار در جام جهانی حضور داشته ایم. 6 بازیکن 
ما 11 بار عنوان بهترین بازیکن آفریقا را کسب 
کرده اند و گذشته از این هم، مدال طلای 
المپیک سیدنی را کسب کردیم. او ادامه داد: 
کشوری که این همه افتخارات را به دست آورده 
است برای پیروزی دست به تبانی نمی زند. ما 
رفتارهای غیرورزشی ازخود نشان نمی دهیم 
و کاملا شفاف هستیم. بله در فوتبال تقلب و 
تبانی وجود دارد اما من حداقل اجازه نمی دهم 

وجهه کشورم خراب شود. 

ایران-  عراق در مقدماتی جام جهانی

تیم ملی به دنبال بلیت »قطر«


